

# YATCHI(>.<)MATTA AAA!



## Synopsis

「Yatchi(>.<)MattaAAA!」 is a 'never give up' spirit musical comedy full of music, dance and fashion. The location is a Tokyo-like port town. Many people land here through the ocean. The comedy band of Iroha, Lulu and Pocotan formed together in this quirky town, and they are working at the theatre everyday. They dream to go on a date with their crushes and to save enough money to go on a tour! But they are always screwing up and never getting closer to it... With the quirky residents of the port town, they will kick away the 'failure moment (YatchiMattaAa)' and change it to positive & cheerful energy by sing and dance. This animation will blow away your daily frustrations!

## Comment

This animation will share the moment of 'shit! I made a mistake!' on your daily life, love life, work life and blow them away with a great laughter. With the quirky and hip fashion, music and dance, this animation will exchange the negative vibe to the positive one, and cheer you up!

## Moon Face Animation



Headed by Moet, Moon Face Animation has a wide range of experience in animation production both in Japan and abroad. The aim of the company is to produce comedy animations that can be enjoyed by people around the world.

## Company Contact

Web- <https://www.moonfaceanimation.com/>

Email- [moonfaceanimation@gmail.com](mailto:moonfaceanimation@gmail.com)

## Credit



Creator: Moet

# YATCHI(>.<)MATTA!!!



## Synopsis

「Yatchi(>.<)Matta!!!」est une comédie musicale pleine de musique, danse et mode qui met en avant l'esprit de persévérance. Elle prend place dans une ville portuaire similaire à Tokyo. Beaucoup de gens y arrivent par l'océan. Le groupe comédique formé par Ihora, Lulu et Pocotan s'y est formé et se produit tous les jours dans les théâtres. Elles rêvent de mettre suffisamment d'argent de côté pour une tournée, mais aussi d'avoir un rendez-vous avec les personnes qui leur plaisent. Mais elles finissent toujours par faire une erreur et ne se rapprochent finalement jamais de leur rêve. Avec les habitants un peu curieux de la ville, elles transformeront leur échec ('YatchiMatta') en une énergie positive et bienveillante par la danse et la chanson. Cette animation vous débarrassera de vos frustrations quotidiennes !

## Comment

Cette animation vous ramènera à ce moment durant lequel vous vous exclamez 'Zut ! Je l'ai encore fait' dans votre vie quotidienne, amoureuse ou professionnelle, et vous le fera le reconsidérer avec beaucoup d'humour. Avec la musique un peu étrange et populaire, ainsi que la danse, l'énergie négative sera transformée en énergie positive !

## Moon Face Animation



Dirigée par Moet, Moon Face Animation possède une vaste expérience de la production d'animations, tant au Japon qu'à l'étranger. L'objectif de la société est de produire des animations comiques qui peuvent être appréciées par les gens du monde entier.

## Contact

info@zentoy.jp

<http://zentoy.jp/alionlife/movie-en.html>

## Crédit



Créateur : Moet